

BENCHMARKS FOR THE WEEK		
Date	Prepare and study well for the following exams. Materials to review are also sent to you via SMS and e-mail. It can also be found in "Common Room" Google Classroom and MyNIS student account. Good Luck!	Subject
WEDNESDAY, MARCH 2	Prepare for Term 2 Computer Benchmark. Study the following: Assignment 1: Microsoft Excel Window Assignment 7: Make a Graph of the survey results Assignment 9: Record the Results	Computer
THURSDAY, MARCH 3	الاستعداد للتقييم النهائي مادة التوحيد في الدروس (أركان الإيمان – الإيمان بالله – الإيمان بالملائكة).	Islamic (توحيد)

Date	Subject	Classwork	Homework
Sunday 27-2-2022	Arabic	الدرس 7 (في الغاية) 1- الاستماع لقراءة التلاميذ الصفحة 42+43 2- تسميع الكلمة وضدها أمام # خلف - فوق # تحت- أمام # خلف يضحك # يبكي يحب # يكره -افتح # أغلق- ادخلوا # اخرجوا. 3- مراجعة نوعا الجملة: اسمية و فعلية	الاستعداد للتقييم النهائي يوم الثلاثاء 2022/3/8 م في: 1- الوحدة الثانية: درس 6 ودرس 7 (إلى المدرسة، في الغاية) + حفظ الكلمة وضدها في الدرسين السابقين. 2- أنواع المد: مد ألف ومد الواو ومد الياء. 3- اللام الشمسية واللام القمرية. 4- معرفة الوقت باستخدام الساعة. 5- نوعا الجملة اسمية و فعلية. 6- ضمائر الغائب (هو - هي) 7- الألف الفارقة بعد واو الجماعة. 8- احفظ لأعداد من واحد حتى عشرة (1-2-3-4-5-6-7-8-9-10)
Monday 28-2-2022	Arabic	1- تسميع نشيد المدرسة. 2- الاستماع لقراءة التلاميذ الصفحة 36+37 بشكل جيد + تسميع الكلمة وضدها 1- يذهب # يرجع- 2- يركب # ينزل	-----
Tuesday 1-3-2022	Arabic	1- الاستماع لقراءة التلاميذ للدرس 6 و7 2- تسميع الكلمة وضدها	-----
Wednesday 2-3-2022	Arabic	مراجعة الدرسين 6+7	-----
Thursday 3-3-2022	Arabic	مراجعة الدرسين 6+7	-----

	Classwork	Homework
Math	Math practice book pages 109, 110	Kindly have your child bring his/her Math Practice Book and Math Notebook everyday for the classwork.
	Math practice book pages 113, 114	-----
	Revision for the benchmark	-----
	Revision for the benchmark	Note: The Revision worksheet will be available on Google Classroom from Classwork tab with the answer key.

	Branch	Classwork	Homework
English	Revision	Revision for the Benchmark	-----

	Classwork	Homework
Science	Introduction to Chapter 6 Lesson 2: What is weather? Book pgs. 349, 352	-----
	Continuation of Chapter 6 Lesson 2: What is weather? Book pgs. 352, 353	-----
	Revision	-----



	Classwork	Homework
Islamic	القرآن الكريم: مراجعة	-----
	توحيد: مراجعة	-----
	فقه: مراجعة	-----
	مراجعة لما سبق	-----

Arts	Kindly bring the following: - Sketchbook - Colored pencils - Glue - Safety scissors
------	---